



**ONTARIO PROVINCIAL POLICE
POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO**

**MISSING PERSON
PERSONNE RECHERCHÉE**



**\$50,000 REWARD
RÉCOMPENSE DE 50 000 \$**

The Government of the Province of Ontario is offering a reward in the amount of fifty thousand dollars (\$50,000) for information leading to the arrest and conviction of the person(s) responsible for the disappearance and/or death of James "Jim" PEARCE of COBOURG, Ontario.

James PEARCE, age 36, was last seen in the Grafton area on October 5th, 1999. On the 8th of October, 1999, his 1949 pink Dodge pick up truck was located at the COBOURG train station parking lot. Foul play is suspected in the disappearance of Mr. PEARCE.

He is described as having brown hair, blue eyes, 5'7" (170 cm.) tall, 175 lbs. (79 kgs.).

Anyone with information regarding the disappearance and/or death of James PEARCE should communicate immediately with the Director of the Criminal Investigation Branch, Ontario Provincial Police at 1-888-310-1122 or (705) 329-6111, their nearest police authority, or Crime Stoppers.

This reward will be apportioned as deemed just by the Minister of Community Safety and Correctional Services for the Province of Ontario and the Commissioner of the Ontario Provincial Police.

Julian Fantino,
Commissioner.

777 Memorial Avenue,
Orillia, Ontario,
Canada,
L3V 7V3.

Date: November 10, 2000
Telephone: (705) 329-6950
Facsimile: (705) 329-6077

Le gouvernement de l'Ontario offre une récompense de cinquante mille dollars (50 000 \$) pour toute information permettant d'arrêter et de condamner la ou les personnes responsables de la disparition ou de la mort de James « Jim » PEARCE de COBOURG (Ontario).

James PEARCE, âgée de 36 ans, a été vu pour la dernière fois le 5 octobre 1999 dans la région de Grafton. On a retrouvé sa camionnette rose, une Dodge 1949, dans le terrain de stationnement de la gare ferroviaire de COBOURG le 8 octobre 1999. La disparition de M. PEARCE semblerait due à un acte criminel.

Signalement : cheveux bruns, yeux bleus, 5 pi 7 po (170 cm), 175 livres (79 kg).

Toute personne qui peut fournir des renseignements sur la disparition ou la mort de James PEARCE de communiquer immédiatement avec le directeur des enquêtes criminelles, Police provinciale de l'Ontario, au 1 888 310-1122 ou (705) 329-6111, avec le poste de police le plus proche ou avec Échec au crime.

Le partage de la récompense s'effectuera de la manière jugée équitable par le ministre de la Sécurité communautaire et des Services correctionnels de la province de l'Ontario et la commissaire de la Police provinciale de l'Ontario.

Julian Fantino,
Commissaire

777, avenue Memorial
Orillia (Ontario)
Canada
L3V 7V3

Date : le 10 novembre 2000
Téléphone : (705) 329-6950
Télécopieur : (705) 329-6077